
 OBEC BIJACOVCE, Obecný úrad 053 06 Bijacovce č. 7 

 

Zápisnica z 17. zasadnutia OZ v Bijacovciach, konaného dňa 08.03.2024 v zasadačke obecného 

domu v Bijacovciach so začiatkom o 19.00 hod. evidovaná v podacom denníku pod číslom 

15/2024-03, UJ6, A-12 

 

Prítomní: 

- starosta obce  Ing. Jozef  Kalinaj 

- poslanci OZ : Mgr, Mária Krupová, , Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ing. 

Bohuš Dzugas, Michal Lepeták, Roman Bežilla 

 

PROGRAM : 

 

1. Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Správa o plnení uznesení 

3. Rozpočet obce na roky 2024 – 2026 

- stanovisko kontrolóra obce k rozpočtu 

- rozpočet ZŠ s MŠ 

- rozpočet obce 

4. Rôzne  

      - Procure Care s. r. o. 

      - Unistav s. r. o. Prešov 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

K bodu 1 : 

 

Starosta obce Ing. Jozef  Kalinaj privítal prítomných. Za zapisovateľku 17. zasadnutia  OZ 

navrhol Bc. Zuzanu Topoliovú. Za overovateľov zápisnice navrhol Mgr. Máriu Pavluvčíkovú 

a Ondreja Šmihuľu. Starosta obce skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní   6 poslanci  OZ, 

čím je OZ uznášania schopné a oboznámil poslancov s programom rokovania. O slovo sa 

prihlásil p. Ing. Bohuš Dzugas s návrhom doplnenia programu o bod – Dotácie z rozpočtu obce. 

Taktiež k doplneniu programu podal návrh p. Michal Lepeták – Vytváranie digitálneho 

záznamu  z rokovania obecného zastupiteľstva. Starosta dal jednotlivo hlasovať o doplňujúci 

bodoch programu a následne dal hlasovať za celý program rokovania OZ. 

 

 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

 A.  s c h v a ľ u j e   

a) doplnenie programu rokovania 17. zasadnutia  OZ o bod  Dotácie z rozpočtu 

obce 

 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 



Uznesenie č. 2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

 A.  s c h v a ľ u j e   

a) doplnenie programu rokovania 17. zasadnutia  OZ o bod Vytváranie digitálneho 

záznamu z rokovania obecného zastupiteľstva 

 

Za: 5 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ondrej Šmihuľa 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

Uznesenie č. 3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

 A.  s c h v a ľ u j e   

a) doplnený program rokovania 17. zasadnutia  OZ  

 

Za: 5 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ondrej Šmihuľa 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 2: 

 

Starosta obce predniesol správu o plnení uznesení zo 16. zasadnutia OZ /správa tvorí prílohu k 

zápisnici/, v ktorej uviedol, že uznesenie č. 3  nepodpísal. Na to sa prihlásil o slovo p. Ing. 

Bohuš Dzugas s požiadavkou vysvetlenia dôvodu nepodpísania uvedeného uznesenia. Starosta 

uviedol, že dôvod nepodpísania uznesenia uviedol v Oznámení o nepodpísaní uznesenia:              

„ vzhľadom na súčasnú nejasnú situáciu na trhu s realitami a výrazný nárast cien v stavebníctve 

s uznesením nesúhlasím“. Na to reagoval p. Ing. Bohuš Dzugas s konštatovaním, že  starosta 

môže nepodpísať uznesenie v prípade, že je protizákonné alebo je pre obec zjavne nevýhodné. 

Na základe uvedeného sa spýtal starostu, čo na neschválenom uznesení č. 3 o odpredaji 

pozemkov je protizákonné alebo zjavne nevýhodné pre obec. Keďže starosta zopakoval, že 

s uvedeným uznesením č. 3 nesúhlasí, Ing. Dzugas sa ho spýtal, či chcel aby bol predaj 

pozemkov schválený, na čo starosta odpovedal, že áno.  Poslanec Ing. Bohuš Dzugas 

pokračoval ďalšou otázkou na p. starostu – prečo do dnešného rokovania OZ nebola zverejnená 

zápisnica z predošlého rokovania OZ. Dôvod nezverejnenia zápisnice uviedol p. starosta 

pracovnú zaneprázdnenosť  a nedostatočný časový priestor, nakoľko predošlé zastupiteľstvo 

bolo pred 2 týždňami. Na to reagoval p. Michal Lepeták, že on ako overovateľ túto zápisnicu  

odsúhlasil už v pondelok. P. starosta uviedol, že dôvodom bol nesúhlas s uznesením č. 3  na čo 

p. Ing. Bohuš Dzugas skonštatoval, že zápisnica je zápis z rokovania OZ a jeho priebehu. 



Keďže starosta podpisuje uznesenia OZ do 10 dní od schválenia obecným zastupiteľstvom tak 

aj zápisnica by mala byť zverejnená najneskôr do 10 dní od konania obecného zastupiteľstva.  

V rámci tohto bodu sa o slovo prihlásil p. Michal Lepeták, ktorý informoval poslancov o 

konzultácii s p. RNDr Martinom Mocikom ohľadom prác na dokumentácii EIA, ktorej 

výsledkom je, že práce na tejto dokumentácii sú momentálne pozastavené p . starostom a budú 

riešené priamo developerom v jeho vlastnej réžii. Na čo p. starosta reagoval, že tak urobil 

s dobrým úmyslom, nakoľko OZ rokovalo o predaji pozemkov a aby sa dokumentácia nerobila 

dvakrát. Nakoľko OZ o predaji nerozhodlo p. Michal Lepeták podal návrh p. starosta zabezpečil 

pokračovanie prác na dokumentácii EIA spracovávanej p. RNDr Martinom Mocikom  k IBV 

Sever.  O návrhu dal  starosta hlasovať.  

 

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   s c h v a ľ u j e 

 a) pokračovanie prác na dokumentácii EIA k IBV Sever  

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ondrej  Šmihuľa 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

Následne starosta dal hlasovať o správe o plnení uznesení.  

 

Uznesenie č. 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   b e r i e     n a   v e d o m i e 

 a) správu o plnení uznesení zo 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

K bodu 3 : 

 

Starosta udelil slovo predsedovi finančnej komisie Ing. Bohušovi Dzugasovi, ktorý informoval 

poslancov o výsledku rokovania finančnej komisie k návrhu  rozpočtu ZŠ s MŠ a  rozpočtu 

obce na roky 2024 - 2026 (zápisnica z rokovania FK tvorí prílohu zápisnice OZ). Finančná 

komisia, z dôvodu výrazného navýšenia rozpočtu na originálne kompetencie oproti koeficientu 



určeného Ministerstvom školstva,  navrhla zaviazať 20% rozpočtu bez vlastných príjmov 

a odporučila p. riaditeľke  nájsť opatrenie na zníženie rozpočtu a jeho priblíženie k určenému 

koeficientu v termíne do júna 2024. V rámci rokovania finančnej komisie boli jednotlivé 

možnosti prerokované s p. riaditeľkou, pričom p. riaditeľka mala možnosť preradiť učiteľku 

MŠ na ZŠ, nakoľko v MŠ je učiteľka, ktorá spĺňa požiadavky na učiteľku ZŠ, ale boli navrhnuté 

aj iné  opatrenia – prerozdelenie úväzkov v MŠ. FK navrhuje schváliť rozpočet pre ŠKD do 

augusta 2024, z dôvodu poklesu žiakov navštevujúcich ŠKD. Uvedený rozpočet bude 

predmetom najbližšej úpravy podľa počtu prihlásených detí. V termíne do júna 2024 p. 

riaditeľka zabezpečí prepočet ceny jedla v školskej jedálni s porovnaním skutočných nákladov 

na mzdy a prevádzku školskej jedálne. V rámci rozpočtu obce finančná komisia po 

prehodnotení jednotlivých žiadostí o dotáciu z rozpočtu obce navrhla znížiť položku  642002 – 

bežný transfer na sumu 9 700,00 €. Zároveň FK doporučuje prijať opatrenie na vyčerpanie 

minuloročných dovoleniek, aby sa zabránilo ich preplácaniu a tým navyšovaniu výdavkového 

rozpočtu obce.  Následne starosta udelil slovo ekonómke obce p. Zuzane Topoliovej, ktorá 

predniesla správu kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na roky 2024-2026 (príloha zápisnice), 

ktorej záverom bolo odporučenie schváliť navrhovaný rozpočet s prihliadnutím na zmeny 

navrhnuté finančnou komisiou.  K rozpočtu starosta otvoril diskusiu,  do ktorej sa zapojili 

viacerí poslanci aj p. riaditeľka školy.  V diskusii poslanci súhlasili s odporučeniami FK pre    

ZŠ s MŠ a  zároveň  navrhujú starostovi zabezpečiť vyčerpanie minuloročných dovoleniek 

zamestnancov obce do konca júna 2024. Úprava položky bežné transfery bude predmetom 

diskusie v nasledujúcom bode rokovania, čo nenaovplyvňuje výšku celkového rozpočtu obce, 

nakoľko rozdiel o koľko sa zníži uvedená položka bude presunutý na inú položku rozpočtu. 

Navrhovaný rozpočet je zostavený a predložený bez programovej štruktúry a to počnúc 

rozpočtom obce na roky 2024 – 2026.  Starosta dal o rozpočte obce a ZŠ s MŠ hlasovať. 

 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   b e r i e     n a   v e d o m i e 

 a) správu finančnej komisie k rozpočtu obce na rok 2024 – 2026 

 b)  správu kontrolórky obce k rozpočtu obce na roky 2024 – 2026 

 

B.  s c h v a ľ u j e 

a) zostavovanie a predkladanie rozpočtu obce bez programovej štruktúry počnúc 

rozpočtom obce na roky 2024 – 2026 

b) rozpočet ZŠ s MŠ na roky 2024 – 2026 na prenesené kompetencie vrátane projektov 

340 689,00  € 

c) rozpočet ZŠ s MŠ na rok 2024 - 2026 na originálne kompetencie vrátane vlastných 

príjmov a projektov 236 390,00 € 

d) zaviazanie čerpania finančných prostriedkov na originálne kompetencie vo výške 20%  

zo schválenej dotácie bez vlastných príjmov t. j. zo sumy  215 000,00 € 

e) rozpočet obce na roky 2024 – 2026 ako vyrovnaný v sume 1 204 000,00 € 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 



V rámci tohto bodu starosta obce informoval o splnení  zákonnej podmienky zverejnenia 15 dní 

Návrhu VZN č. 1/2024  o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy 

a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bijacovce na rok 2024 do rokovania 

obecného zastupiteľstva uvedené VZN nikto nepripomienkoval ani z poslancov nikto k tomuto 

VZN nemal námietky preto dal starosta o VZN č. 1/2024 hlasovať. 

 

Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e 

 

a) všeobecne záväzné nariadenie obce Bijacovce č. 1/2024 o určení výšky dotácie na 

 prevádzku a mzdy na dieťa materskej  školy a žiaka školských zariadení so sídlom na 

 území obce Bijacovce na rok 2024  

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K doplnenému bodu – Dotácie z rozpočtu obce : 

 

V rámci tohto bodu poslanci prešli jednotlivé žiadosti obecných zložiek o dotáciu z rozpočtu 

obce a ku každej žiadosti bola otvorená diskusia.  

Dobrovoľný hasičský zbor Bijacovce - žiadosť 2 500,00 eur s rozpisom rozpočtu na rok 2024. 

V rámci diskusie poslanci znížili dotáciu o 500,00 eur, čiastka ktorú obec zaplatí ako 

spolufinancovanie pri schválení dotácie z PSK.    

 

Uznesenie č. 8 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e 

 

a) dotáciu pre Dobrovoľný hasičský zbor  Bijacovce na rok 2024 v sume 2 000,00 eur 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Ing. Bohuš Dzugas, Michal Lepeták 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené  



 

Futbalový klub Bijacovce -  žiadosť 3 600,00 eur bez rozpisu rozpočtu na rok 2024. Poslanci 

sa zhodli na schválení plnej výšky dotácie s podmienkou dodania plánovaných výdavkov na 

rok 2024 a zároveň upozornila na prvotne využitie vlastných zdrojov a ich preukázanie v súlade 

s platným VZN ( min. 30%). 

Rímskokatolícka cirkev Bijacovce - žiadosť 2 000,00 eur s uvedením použitia na spotrebu 

energií v kostole za rok 2024. Finančná komisia odporučila znížiť dotáciu na 1 600,00 eur 

pričom 1 000,00 eur na úhradu energií a 600,00 účelovo určiť na spolufinancovanie projektu – 

Obnova grófskej záhrada z dotácie PSK. V diskusii starosta obce uviedol, že žiadosť o dotáciu 

bola s sume 5 000,00 eur, čím sa zvýši spolufinancovanie na 1 000,00 eur. Na základe uvedenej 

informácie poslanci ponechali dotáciu v plnej sume 2 000,00 eur, rozdelenú na 1 000,00 eur 

úhrada energií a 1 000,00 eur účelovo určená na spolufinancovanie projektu Obnova grófskej 

záhrady – dotácia PSK.  

Šachový klub Bijacovce – žiadosť 2 000,00 eur s rozpisom plánovaných výdavkov na rok 

2024. Poslanci po zhodnotení výdavkov šachového klubu poslanci sa zhodli na dotácii 1 500,00 

eur.  

Dychová hudba Bijacovčanka – žiadosť 2 500,00 eur s rozpisom príjmov a výdavkov na rok 

2024. Finančná komisia odporučila znížiť dotáciu na 500,00 eur, nakoľko Dychová hudba 

preukázala vlastné príjmy vo výške 150,00 eur čo je v prepočte 30%   z 500,00 eur dotácie. 

Zároveň finančná komisia odporučila riešiť opravu hudobných nástrojov (najvýraznejšia 

položka výdavkov) prostredníctvom obecného úradu, keďže hudobné nástroje sú majetkom 

obce. Poslanci v diskusii sa stotožnili s odporučeniami finančnej komisie.  

Stolnotenisový klub Bijacovce – žiadosť  470,00 eur s rozpisom plánovaných výdavkov na 

rok 2024. Poslanci po zhodnotení výdavkov sa zhodli na plnej výške dotácie.  

 

Uznesenie č. 9 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e 

 

a) dotáciu pre Futbalový klub  Bijacovce na rok 2024 v sume 3 600,00 eur 

s podmienkou dodania plánovaných výdavkov 

b) dotáciu pre Rímskokatolícku cirkev Bijacovce  v sume 2 000,00 eur s podmienkou 

účelového určenia ½ dotácie vo výške 1 000,00 eur na spolufinancovanie projektu 

Obnova grófskej záhrady 

c) dotácia pre Šachový klub Bijacovce v sume 1 500,00 eur 

d) dotácia pre Dychovú hudbu Bijacovčanka v sume 500,00 eur  

e) dotácia pre Stolnotenisový klub Bijacovce v sume 470,00 eur 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,               

Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1  Michal Lepeták 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

 

 



Občianske združenie Drobnosti – žiadosť 500,00 eur s rozpisom plánovaných aktivít na rok 

2024. Finančná komisia neodporúča schváliť dotáciu pre toto občianske združenie, nakoľko 

nespĺňa podmienku platného VZN č. 1/2014 o poskytovaní dotácii z rozpočtu obce a to čl. 2, 

ods. 1 – nie je právnickou osobou založenou obcou, nie sú inou obcou a nemajú sídlo ani trvalý 

pobyt na území obce,  ani  nevykonávajú činnosť na území obce. Po diskusii poslanci sa zhodli 

na odporúčaní finančnej komisie.  

 

Uznesenie č. 10 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e 

 

a) dotáciu pre Občianske združenie Drobnosti na rok 2024 v sume  500,00 eur 

s podmienkou dodania plánovaných výdavkov 

 

Hlasovanie: 

Za: 0 
 

Proti:  5 Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,               

Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Zdržal sa: 1  Michal Lepeták 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené 

 

 

 Za základe uvedených úprav jednotlivých dotácii p. Ing. Bohuš Dzugas navrhol  znížiť položku 

výdavkového rozpočtu 642 002  bežný transfer o 3 500,00 eur a uvedenú čiastku presunúť na 

položku 637 004 – služby - rozvoj obce- prostriedky minulých rokov. Zároveň navrhol uhradiť 

opravu hudobných nástrojov do výšky 1 500,00 eur  – Dychovej hudby Bijacovce  z obecného 

rozpočtu, nakoľko hudobné nástroje sú majetkom obce. O návrhoch poslanca Dzugasa dal 

starosta hlasovať.  

 

Uznesenie č. 11 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) presun finančných prostriedkov vo výške 3 500,00 eur z položky 642 002 bežný 

transfer  na položku 637 004 - rozvoj obce služby – prostriedky minulých rokov 

b) úhrada opravy hudobných nástrojov z rozpočtu obce do výšky 1 500,00 eur. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,               

Michal Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Proti:  0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 



 

K bodu 4 : 

Procure Care s. r. o  

Starosta obce predniesol správu o priebehu exekúcie zaslanej právnikom obce JUDr. Mariánom 

Rušinom prostredníctvom súdneho exekútora JUDr. Stanislavy Hulamonovej Janušovej voči  

spoločnosti Procure – Care s. r. o. Žilina vo veci verejného obstarávania pri realizácii Nadstavby 

MŠ. 

 

Unistav s. r. o. 

Starosta obce informoval poslancov, že ani po opakovanej výzve na odstránenie nedostatkov 

na fasáde budovy ZŠ s MŠ, firma Unistav s. r. o . Prešov  na výzvy nereaguje ani nie je možné 

sa s vedením spojiť telefonicky. Na základe uvedených skutočností starosta obce vec postúpil 

právnikovi obce JUDr. Mariánovi Rušinovi na ďalšie riešenie.  

 

 

K bodu 5 : 

 

V diskusii sa poslanci vrátili k inventarizácii majetku obce a ZŠ s MŠ. V čase keď bola 

vyraďovacia komisia v škole skontrolovať majetok na vyradenie nebolo možné skontrolovať 

ostatný majetok – sporné 3 ks automatických práčok. Nakoľko na zasadnutí OZ  bola                     

p . riaditeľka Mgr. Mária Bodnárová uvedený stav majetku bol s ňou prediskutovaný o čom ona 

nemala vedomosť a preto tento stav bol overovaný telefonicky s ekonómkou školy                       

Ing. Ľudmilou  Kokoruďovou, ktorá potvrdila evidenciu 3 práčok v majetku školy, s tým, že 

jedna je predmetom vyradenia. Poslanci navrhli skontrolovať práčky podľa dátumov zaradenia, 

zistiť ich funkčnosť a skontrolovať značky práčok podľa majetkových kariet.  

O slovo sa prihlásil starosta obce a informoval poslancov o pracovnom stretnutí s firmou 

Chemkostav  a.  s. a PSK., na ktorom sa dohodli na výstavbe nového oplotenia medzi 

pozemkom PSK a obecným pozemkom v zmysle stavebného povolenia.  

Starosta informoval o postupe prác na kanalizácii a ČOV pre DSS. Zároveň informoval 

poslancov o podaní novej žiadosti na PSK o odkúpenie pozemku na výstavbu bytového domu 

z dôvodu zasadania príslušných komisií, na ktorú prišla odpoveď, že PSK sa touto žiadosťou 

bude zaoberať po ukončení prác na DSS. 

Taktiež starosta podal informáciu o pripravovanom stretnutí členov správnej rady MAS Lev 

v priebehu mesiaca apríl, na ktorom budú podané informácie ohľadom projektov do ktorých sa 

obce zapojili – konkrétne naša obec Obnova chodníkov okolo budovy OcU. 

Ohľadom projektu Obnova budovy obecného úradu starosta informoval poslancov podanie 

žiadosti na SEIA, ktorá má 90  dní na rozhodnutie o pridelení dotácie. 

 

Poslanci  v rámci diskusie sa vrátili k 15. zasadnutiu OZ, na ktorom schvaľovali odpustenie 

poplatku za sálu pre usporiadateľov Fašiangového plesu pri jeho organizovaní. Podľa 

hlasovania poslancov 3 za, 2 proti, 1 sa zdržal je uznesenie neschválené. Z uvedeného dôvodu 

je potrebné zmeniť uznesenie č. 15 z 15. zasadnutia OZ zo dňa 19.01.2024 na neschválené. Na 

základe tejto zmeny je potrebné vyzvať organizátorov Fašiangového plesu aby uhradili 

poplatok za sálu podľa zmluvy v čo najkratšom termíne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Do diskusie sa prihlásila p. Mgr. Mária Pavluvčíková s návrhom zrušenia opraveného uznesenia 

č. 15 z 15. zasadania OZ zo dňa 19.01.2024 o čom dal starosta hlasovať.  

 

Uznesenie č. 12 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e 

 

a)  zrušenie uznesenia č. 15 z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 

19.01.2024  

 

Hlasovanie: 

Za: 4 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 2 Ing. Bohuš Dzugas, Michal Lepeták 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

V rámci diskusie p. Mgr. Mária Pavluvčíková podala návrh na odpustenie poplatku za sálu 

obecného domu za ples usporiadateľom Fašiangového plesu, ktorý sa konal dňa 27.01.2024 

o návrhu dal starosta hlasovať. 

 

Uznesenie č. 13 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e 

 

a)  odpustenie poplatku za sálu obecného domu za ples usporiadateľom Fašiangového 

plesu, ktorý sa konal dňa 27.01.2024 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 2 Ing. Bohuš Dzugas, Michal Lepeták 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

Do diskusie sa prihlásila p. riaditeľka Mgr. Mária Bodnárová, ktorá informoval o zvýhodnenej 

ponuke energií pri prechode na iného dodávateľa  a to zlúčenie elektrickej  energie a zemného 

plynu od jedného dodávateľa. Uvedenú ponuku riaditeľka ZŠ s MŠ predložila poslancom na 

preštudovanie. Na základe predloženej ponuky poslanci odporučili riaditeľke ZŠ s MŠ túto 

ponuku prijať. 

V rámci diskusie poslanci odporučili starostovi osobné stretnutie s p. Čipkárom, na ktorom sa 

dohodnú či bude p. Čipkár pokračovať v nájme obecných priestorov  s. č. 2, prípadne jeho 

zámer s uvedeným nájomným priestorom. Pracovné stretnutie zorganizovať v termíne do 

najbližšieho zasadnutia OZ. 



Do diskusie sa zapojil p. Ondrej Šmihuľa a poukázal na neporiadok v obci a odporučil, aby 

pracovníci aktivačných prác prípadne občianskej hliadky pravidelnejšie chodili po celej obci 

a zberali odpadky. 

 

K doplnenému bodu – Vytváranie digitálneho záznamu z rokovania OZ : 

 

O slovo sa prihlásil p. Michal Lepeták s návrhom vytvárania digitálneho záznamu z rokovania 

OZ – či už  hlasového alebo kamerového a zároveň vysvetlil dôvody svojho návrhu. Okrem 

iných, hlavným z dôvodov je spätná kontrola pri rozdielnych názoroch problémoch riešených 

na OZ. K bodu sa rozprúdila diskusia, v ktorej poslanci vyjadrili svoje osobné názory 

k vytváraniu takýchto záznamov. Nakoľko sa poslanci nevedeli zhodnúť navrhli tento bod 

presunúť na najbližšie rokovanie OZ. 

 

 

K bodu 6 : 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie OZ ukončil. 

 

V Bijacovciach  08. 03. 2024 

 

Zapisovateľ: Bc. Zuzana Topoliová                    .............................................................. 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Mária Pavluvčíková           .............................................................. 

   

                 Ondrej Šmihuľa                         ….......................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



U Z N E S E N I A 

 

zo 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bijacovce zo dňa  08.03.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom 17. zasadnutí prerokovalo: 

 

• Správu o plnení uznesení z 16. zasadnutia OZ 

• Rozpočet obce na roky 2024 - 2026 

• Dotácie z rozpočtu obce 

• Diskusné príspevky poslancov 

• Vyhotovovanie digitálneho záznamu z rokovania OZ 

• Záver 

 

 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

         A.  s c h v a ľ u j e   

a) doplnenie programu rokovania 17. zasadnutia  OZ o bod  Dotácie z rozpočtu obce 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

       

 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

         A.  s c h v a ľ u j e   

a) doplnenie programu rokovania 17. zasadnutia  OZ o bod Vytváranie digitálneho 

záznamu z rokovania obecného zastupiteľstva 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

 

 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 



Uznesenie č. 3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

         A.  s c h v a ľ u j e   

a) doplnený program rokovania 17. zasadnutia  OZ  

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

         A.  s c h v a ľ u j e   

a) pokračovanie prác na dokumentácii EIA k IBV Sever 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

       

 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 

 

Uznesenie č. 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

 a) plnenie uznesení z 16. zasadnutia OZ 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.   b e r i e     n a   v e d o m i e 

 a) správu finančnej komisie k rozpočtu obce na rok 2024 – 2026 

 b)  správu kontrolórky obce k rozpočtu obce na roky 2024 – 2026 

 

B.  s c h v a ľ u j e 

 

f) zostavovanie a predkladanie rozpočtu obce bez programovej štruktúry počnúc 

rozpočtom obce na roky 2024 – 2026 

g) rozpočet ZŠ s MŠ na roky 2024 – 2026 na prenesené kompetencie vrátane projektov 

340 689,00  € 

h) rozpočet ZŠ s MŠ na rok 2024 - 2026 na originálne kompetencie vrátane vlastných 

príjmov a projektov 236 390,00 € 

i) zaviazanie čerpania finančných prostriedkov na originálne kompetencie vo výške 20%  

zo schválenej dotácie bez vlastných príjmov t. j. zo sumy  215 000,00 € 

j) rozpočet obce na roky 2024 – 2026 ako vyrovnaný v sume 1 204 000,00 € 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e 

 

a)  všeobecne záväzné nariadenie obce Bijacovce č. 1/2024 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa materskej  školy a žiaka školských zariadení so sídlom na 

území obce Bijacovce na rok 2024 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 8 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e 

 

a) dotáciu pre Dobrovoľný hasičský zbor  Bijacovce na rok 2024 v sume 2 000,00 eur 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

Uznesenie č. 9 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e 

 

a) dotáciu pre Futbalový klub  Bijacovce na rok 2024 v sume 3 600,00 eur 

s podmienkou dodania plánovaných výdavkov 

b) dotáciu pre Rímskokatolícku cirkev Bijacovce  v sume 2 000,00 eur s podmienkou 

účelového určenia ½ dotácie vo výške 1 000,00 eur na spolufinancovanie projektu 

Obnova grófskej záhrady 

c) dotácia pre Šachový klub Bijacovce v sume 1 500,00 eur 

d) dotácia pre Dychovú hudbu Bijacovce v sume 500,00 eur  

e) dotácia pre Stolnotenisový klub Bijacovce v sume 470,00 eur 

 

 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

Uznesenie č. 10 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  n e s c h v a ľ u j e 

 

a) dotáciu pre Občianske združenie Drobnosti na rok 2024 v sume  500,00 eur 

s podmienkou dodania plánovaných výdavkov 

 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 



 

Uznesenie č. 11 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

B. s c h v a ľ u j e 

 

a) presun finančných prostriedkov vo výške 3 500,00 eur z položky 642 002 bežný 

transfer  na položku 637 004 - rozvoj obce služby – prostriedky minulých rokov 

b) úhrada opravy hudobných nástrojov z rozpočtu obce do výšky 1 500,00 eur 

 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

        

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 12 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e 

 

a)  zrušenie uznesenia č. 15 z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 

19.01.2024  

 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

Uznesenie č. 13 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e 

 

a)  odpustenie poplatku za sálu obecného domu za ples usporiadateľom Fašiangového 

plesu, ktorý sa konal dňa 27.01.2024 

 

v Bijacovciach,  08.03.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 


